

جلسة الاستماع البرلمانية السنوية في الأمم المتحدة للعام 2023

الإثنين، 13 شباط/فبراير 2023 – الثلاثاء، 14 شباط/فبراير 2023

نيويورك، الولايات المتحدة الأمريكية

بعنوان الماء للناس والكوكب: أوقفوا الهدر، غيروا قواعد اللعبة، استثمروا في المستقبل، ستقدم جلسة الاستماع البرلمانية للعام 2023 في الأمم المتحدة مساهمة برلمانية في مؤتمر الأمم المتحدة للمياه، في 22-24 آذار/مارس 2023، في نيويورك.

بالإضافة إلى رسالة الدعوة الموجهة إلى الأعضاء في 9 كانون الأول/ديسمبر (راجع قسم الوثائق)، سيُنشر مشروع برنامج عمل ومذكرة معلومات للمشاركين على هذه الصفحة الإلكترونية بحلول منتصف شهر كانون الثاني/يناير. وإن الأعضاء مدعوون للتسجيل في وقت مبكر عن طريق بوابة التسجيل المشار إليها في رسالة الدعوة. ووفقاً للممارسة السابقة، ينبغي ألا تتجاوز الوفود ستة أعضاء وأن تسعى إلى تحقيق التوازن بين الرجال والنساء، فضلاً عن إشراك البرلمانين الشباب.

وللمزيد من المعلومات، يرجى المراسلة عبر البريد الإلكتروني التالي: ny-office@ipu.org



2023 Annual Parliamentary Hearing at the United Nations

Monday, 13 February 2023 - Tuesday, 14 February 2023
New York, United States

Entitled *Water for People and Planet: Stop the waste, change the game, invest in the future*, the 2023 Parliamentary Hearing at the United Nations will provide a parliamentary contribution to the [UN Water Conference](#), on 22-24 March 2023, in New York.

Further to the 9 December convocation letter to members (see under Documents), a draft programme of work and information note for participants will be posted on this page by mid-January.

Members are invited to register early via the registration portal indicated in the convocation letter. As per past practice, delegations should not exceed six members and should strive to achieve gender balance as well as the inclusion of young parliamentarians.

For further information, please write to ny-office@ipu.org